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                                                        P R O T O K Ó Ł   XLVIII/22 

Sesji Rady Miejskiej Wąsosza odbytej w dniu 29 grudnia 2022r. o godz. 10.00 

 

Sesja Rady Miejskiej Wąsosza odbyła się w Urzędzie Miejskim Wąsosza . Rozpoczęła się o 

godz. 10.00  .Na sesji było 13 radnych wg listy obecności . Sesja  trwała do godz. 11.57 

Nieobecni : 

1. Eryk Aleksandrowicz, 

2. Ewa Dąbek 

 

                                                                 Lista obecności radnych to zał. nr 1 

Ponadto w sesji udział wzięli : 

1. Paweł Niedźwiedź – Burmistrz Wąsosza, 

2. Marcin Koziński- sekretarz Gminy,  

3. Jadwiga Rodzewicz -skarbnik Gminy, 

                                                Lista obecności  gości stanowi - zał. 2. 

 

4. Sołtysi wsi. 

                                                        Lista obecności sołtysów stanowi - zał. 3. 

W sesji uczestniczyło  34 osób. 

1. Otwarcie sesji. 

Pan Wiesław Stolicki – Przewodniczący Rady słowami „Otwieram XLVIII sesję Rady 

Miejskiej Wąsosza” otworzył obrady . Następnie poprosił radnych  o zalogowanie się na 

terminalu. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji obecnych jest 13 radnych co 

stanowi kworum rady, a zatem Rada może podejmować uchwały. 

Pan Przewodniczący obrad powitał  pana Pawła Niedźwiedzia- burmistrza Wąsosza, panią 

Jadwigę Radzewicz - skarbnika gminy, Pana Marcina Kozińskiego- sekretarza gminy, 

kierowników referatów, kierowników jednostek organizacyjnych Gminy ,sołtysów wsi oraz 

publiczność. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował ,że radni otrzymali proponowany porządek obrad 

XLVIII sesji . 

                                                                      Proponowany porządek to zał. nr 4 

 

 

 Przewodniczący poinformował, że  Burmistrz wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie zmiany 

do porządku obrad, a mianowicie wprowadzenia dodatkowego punktu „Podjęcie uchwały w 

sprawie określenia wydatków budżetowych, których niezrealizowane planowane kwoty 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022.” 
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Wobec tego Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie Rady  wniosek Burmistrza 

proponując by był to punkt 18 . 

                                                                                  Protokół z głosowania to zał. nr 5 

 

Rada Miejska Wąsosza  głosowała jednomyślnie 13 głosami „za” ( Biernacki Wł, 

Chorostkowski J., Czaja R., Golba E.,  Królikowski K., Maślejak J.,  Ptak D., Rapior A., 

Skibniewski T., Stolicki W.,  ,Smektała A., Szyjka R., Zapór Z.), Czyli wprowadzono 

dodatkowy punkt do porządku obrad jako pkt 18,  a pozostałe przesunięto numerację o 

jeden. 
 

Ponadto Przewodniczący  zapytał czy radni mają inne propozycje? Radni nie zgłosili żadnych 

propozycji zmian.  Wobec tego przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zatwierdzenie 

porządku obrad XVIII sesji po wprowadzonych zmianach.  

                                                                                 Protokół z głosowania to zał. nr 6 

Porządek został przyjęty jednomyślnie 13 głosami „za” ( Biernacki Wł, Chorostkowski J., 

Czaja R., Golba E.,  Królikowski K., Maślejak J.,  Ptak D., Rapior A., Skibniewski T., 

Stolicki W.,  ,Smektała A., Szyjka R., Zapór Z.), 0 „przeciw”, 0’wstrzymujących się”                                                                        

Porządek obrad XLVIII sesji RM 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji RM Wąsosza. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Burmistrza z działalności między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy na rok 2023.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Wąsosz na rok 

2023 z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi  z ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wąsosz na lata  

      2022-2032. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Wąsosz na 2022r 

10. Uchwalenie budżetu Gminy Wąsosz na 2023r. 

a) omówienie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2032 i projektu 

budżetu Gminy Wąsosz na 2023 rok, 

b) odczytanie opinii  Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego, 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu, 

d) dyskusja.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wąsosz na  

      lata 2023-2032. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wąsosz na 2023 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie  

określenia zasad gospodarowania nieruchomościami Gminy Wąsosz. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu  

     Administracyjnego na uchwałę Rady Miejskiej Wąsosza Nr X/68/15 z dnia 06  

      października 2015r. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza.  

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIX/265/18 Rady Miejskiej Wąsosza z 

      dnia 27 marca 2018r. w sprawie  szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności  
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      za usługi opiekuńcze. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w Wąsoszu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wydatków budżetowych, których niezrealizowane  

       planowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

19. Informacje Przewodniczącego Rady. 

20. Wolne głosy i wnioski. 

21. Zamknięcie sesji.   

3.Przyjęcie protokołu z XLVII Sesji Rady Miejskiej Wąsosza. 

Protokół XLVII Sesji Rady Miejskiej Wąsosza odbytej w dniu 16 listopada 2022 roku był 

wyłożony do wglądu przed tą sesją i do tego protokołu radni nie wnieśli uwag, więc 

przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu  Nr XLVII/22  Sesji Rady.  

                                                                           Protokół z głosowania to zał. nr 7 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska Wąsosza przyjęła jednomyślnie  protokół nr 

XLVII/ 22 Sesji- 13 głosami „za” ( Biernacki Wł, Chorostkowski J., Czaja R., Golba E.,  

Królikowski K., Maślejak J.,  Ptak D., Rapior A., Skibniewski T., Stolicki W.,  ,Smektała A., 

Szyjka R., Zapór Z.),   

4.Interpelacje i zapytania radnych. 

 Przewodniczący obrad  stwierdził, że Radni nie zgłosili żadnych  interpelacji i zapytań. 

5.Informacja z działalności Burmistrza w okresie miedzy sesjami. 

Pan Paweł Niedźwiedź przedstawił informację  o pracy w okresie międzysesyjnym tj. od 16 

listopada  do 29  grudnia 2022r. „W tym okresie wydałem 58 Zarządzeń. Dnia 18 listopada 

2022r. ustalony został harmonogram prac bilansowych nad sprawozdaniem finansowym za 

rok 2022., powołana została Komisja Inwentaryzacyjna do przeprowadzenia inwentaryzacji 

aktywów na dzień 31 grudnia 2022r. oraz określono  harmonogram wypłat wynagrodzeń na 

rok 2023. Tego dnia wydanych zostało 36 Zarządzeń dotyczących wydzierżawienia bądź 

najmu mienia komunalnego, a mianowicie :- Część działki zabudowanej Nr 109/76 o pow. 

15m2 ; 18,88m2 ;16,20 m2 , 15,66 m2; 14,85 m2; 24m2;  18 m2; 16,50m2;  30m2; 15,95 m2 ; 

24m2 ; 18m2 ; 19,02m2 ; 17,30 m2 ; 15m2 ; 16,80 m2 ; 16,80 m2 ;18m2 ; 22,75m2 ; 21m2 ;  

20m2 ;  16,80 m2 ; 16,50 m2 ;  część działki nr 109/98 o pow.  15,93m2 ;16,80 m2 ; 20,30m2 

; 20m2 ; 16,83 m2 ; 11,96 m2 ; 32 m2  ; 21 m2  ; 21m2 ; 25,20m2 ; położonych w obrębie 

Wąsosza, wydzierżawienie  działek  nr  237/ 1 o pow. 1,52 ha   i  237/2 o pow.0,23 ha 

położonych w Pobielu oraz część działki nr 40 o pow. 0,28 ha w Bełczu Małym. 

Zarządzeniami z dnia 25 listopada b.r. postanowiłem wydzierżawić działkę  nr 99/2 o pow. 

0,1725 ha położoną w Kamieniu Górowskim;  część działki nr 109/76 o pow. 12,50 m2 ; 

16,76 m2  ; 15,68 m2 położonych w Wąsoszu. Kolejne Zarządzenie dotyczyło  bezpłatnego 

używania na okres 3 lat nieruchomości nr 350 o pow. 0,3968 ha  położonej w Wąsoszu przez 

Polski Związek Wędkarski Koło Wąsosz na cele rekreacyjno- wypoczynkowe. Zarządzeniem 

z dnia 28 listopada b.r. upoważniłem p. Paulinę Rębielak  pracownicę UM Wąsosza do 

prowadzenia postępowań dotyczących wydawania zaświadczeń potwierdzających wypłacenie 

na rzecz gospodarstw domowych dodatku węgłowego oraz do wydawania i podpisywania 

zaświadczeń w tym zakresie. Dnia 30 listopada 2022r wydane zostało Zarządzenie dotyczące 

zmian w budżecie polegających na zwiększeniu dochodów i wydatków z tytułu : dotacji na 

wypłatę kosztów wydawania decyzji w sprawach świadczeniobiorców w zakresie pomocy 



4 
 

społecznej ,  dotacji przeznaczonej na realizacje zadań związanych z przyznaniem Karty 

Dużej Rodziny, dotacji na  realizację świadczenia pielęgnacyjnego dotyczącego świadczeń 

rodzinnych, dotacji na wypłatę dodatków osłonowych, dotacji przeznaczonej na wyposażenie 

szkół w podręczniki , materiały edukacyjne lub materiałów ćwiczeniowych. Zmniejszono  

dochody i wydatki z tytułu dotacji przeznaczonej na realizację świadczenia wychowawczego, 

dotacji przeznaczonej na opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne za osoby 

uprawnione, z tytułu dotacji przeznaczonej na dofinansowanie  wypłat zasiłków stałych z 

pomocy społecznej i świadczenia pielęgnacyjnego. Środki z rezerwy na zarzadzaniu 

kryzysowym przesunięto na wydatki związane z pokryciem kosztów zużycia energii  

elektrycznej i wody na zakwaterowanych uchodźców z Ukrainy. Ponadto  dokonano korekt 

planu wydatków w  związku z bieżącą realizacją budżetu gminy. Następne Zarządzenie 

dotyczyło rozwiązania odrębnej własności lokalu niemieszkalnego nr 1 o pow. 145,80 m2  i 

Nr 2 o pow. 140,60 m2 w budynku  6A w Rudnej Wielkiej. W wyniku rozwiązania odrębnej 

własności lokali i zamknięcia ksiąg wieczystych udział gminy w prawie własności 

nieruchomości  zabudowanej nr 99/2 wyniesie 1/1. Kolejnym Zarządzeniem upoważniłem p. 

Paulinę Rębielak pracownicę UM do prowadzenia postepowań w sprawach dotyczących 

wypłaty dodatku elektrycznego, a p. Marcina Kozińskiego Sekretarza Gminy do wydawania 

decyzji administracyjnych w tym zakresie. Dnia 9 grudnia 2022r wydałem Zarządzenie 

dotyczące ustalenia na rok 2023 dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

w jednostkach prowadzonych przez Gminę i tak do Zespołu Szkół w Wąsoszu – kwota  

29.646 zł, do PSP Płoski – 4.773, zł, do PSP Czarnoborsko – 15.226 zł  i do Przedszkola 

Samorządowego 4.910 zł . 12 grudnia 2022r. po zasięgnięciu opinii komisji ds. 

mieszkaniowych  przydzieliłem z zasobu mieszkaniowego gminy lokal mieszkalny nr 3 

położony w budynku nr 36B w Kamieniu Górowskim dla osoby spełniającej kryteria  

wynikające z uchwały Rady Miejskiej  w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych. 

Kolejne Zarządzenie dotyczyło nie wykonywania przez gminę prawa pierwokupu 

nieruchomości niezabudowanej dz. 621/1 o pow. 0,10 ha  obręb Czeladź Wielka. Następne 

trzy  Zarządzenia z 12 grudnia b.r. dotyczyły: wydzierżawienia  mienia komunalnego tj.  

części budynku gospodarczego o pow. 26,90 m2 położonego na działce nr 57/7 w obrębie 

Czarnoborska ; wynajmu na cele garażowe części działki nr 71/2 o pow. 15,6 m2  oraz części 

działki nr 71/2 o pow. 17,5 m2 w obrębie Wiewierzy. Zarządzeniem kolejnym postanowiłem 

nabyć nieodpłatnie w formie darowizny do gminnego zasobu nieruchomości udział 2/5 

przysługujący Skarbowi Państwa w prawie własności nieruchomości stanowiącej 

współwłasność Gminy Wąsosz położonej w obrębie Rudna Wielka działki nr 72/3 o pow. 

0,0345 ha z przeznaczeniem na urządzenie drogi dojazdowej do budynku mieszkalnego nr 26 

położonego na działce nr 72/4 ; działki nr 72/4 o pow. 0,03072 ha z przeznaczeniem na cele 

mieszkalne ustanowienie odrębnej własności poszczególnych lokali mieszkalnych i 

umożliwienie ich sprzedaży na rzecz najemców ;  działki nr 72/5 o pow. 0,0885 ha z 

przeznaczeniem na urządzenie drogi dojazdowej do budynku mieszkalnego nr 26 na działce 

72/4 oraz pozostałych nieruchomości względem których gmina jest współwłaścicielem 

działek 72/2 i 72/8 ;   działki  nr 72/8 o pow. 0,7269 z przeznaczeniem na teren zieleni 

parkowej. Dnia 15 grudnia 2022r. wydałem Zarządzenie dotyczące zmian budżetu gminy 

Wąsosz na 2022r., a polegały one na zwiększeniu dochodów i wydatków z tytułu dotacji 

przeznaczonej na dofinansowanie ośrodków pomocy społecznej  w związku z obsługą zadań 

zleconych oraz zadań własnych, z tytułu dotacji przeznaczonej na realizację zadań 

związanych z przyznaniem Karty Dużej Rodziny. Ponadto dokonano korekt planu wydatków 

w związku z bieżącą realizacją budżetu gminy. Zarządzeniem z dnia 15 grudnia 
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2022r.postanowiłem dokonać rozwiązania odrębnej własności lokalu mieszkalnego nr 1 o 

pow. 145,80 m2 położonego na pierwszej kondygnacji budynku nr 6A w Rudnej Wielkiej 

oraz dokonać rozwiązania odrębnej własności lokalu mieszkalnego nr 2 o pow. 140,6 m2 

położonego na drugiej kondygnacji budynku 6A w Rudnej Wielkiej. Dnia 20 grudnia 2022r. 

postanowiłem wynająć w drodze bezprzetargowej na cele garażowe część działki 

zabudowanej  nr 109/76 o pow. 12,96 m2 w obrębie Wąsosza. 

                                                                                           Informacja to zał. nr 8 

Ponadto  pan Burmistrz poinformował ,że to wszystko jeżeli chodzi o zarządzenia z tego 

okresu między sesyjnego. Z takich informacji jeszcze krótkich : odbyło się otwarcie naszych 

dróg, które były realizowane z Polskiego Ładu. Tutaj dziękuję wszystkim osobom 

zaangażowanym w przygotowania otwarcia panu radnemu Jackowi Chrostowskiemu, panu 

sołtysowi Stanisławowi Kolber oraz Zespołowi Placówek Kultury, pracownikom urzędu, 

którzy w tej uroczystości brali udział i ją przygotowali oraz mieszkańcom wsi Świniary. 

Myślę, że wypadło fajnie i te drogi wreszcie mamy oddane do użytku otwarte ogólnie 

otwarcie bardzo się wszystkim podobało. Odbyła się też Komisja jak państwo wiecie w 

sprawie lokalizacji nowej żwirowni w Kowalowie po drugiej stronie drogi patrząc na to, jak 

jest zlokalizowana obecna żwirownia w Kowalowie po drugiej stronie drogi powiatowej 

relacji Kowalowo-Baranowice i tutaj były ustalenia. Czekamy w tej chwili na odniesienie się 

do propozycji tutaj radnych naszych- firmy, która ma to zadanie realizować 13 grudnia byłem 

z panem kierownikiem Pawłem Walkowiakiem w Krajowym Ośrodku Wsparcia Rolnictwa 

rozmawialiśmy o zmianie przeznaczenia pałacu we Wrzącej Śląskiej z Domu Spokojnej 

Starości na mieszkania , bo wydaje mi się, że to by było łatwiej zrobić nakłady na ten dom 

spokojnej starości  i doprowadzenie do funkcjonalności obecnych przepisów to są ogromne 

pieniądze. Rodzi się problem, ponieważ tam mogą być oczywiście mieszkania, ale tylko 

chronione, ale wystąpiliśmy z wnioskiem , aby też można było to na inne zadania własne 

gminy ten budynek przeznaczyć i  w tej chwili czekamy na odpowiedź z  KOWR-u tym 

bardziej, że pojawiają się też pieniądze kolejny nabór Polskiego Ładu na zabytki i tutaj na 

pewno będziemy na ten budynek składali wniosek na 3,5 miliona złotych na remont: dach, 

elewacja, okna, żeby doprowadzić do tego, żeby w środku można było już coś zrobić, bo 

zwracać tego budynku, nawet jakbyśmy musieli zwrócić i  nie zrobili nic, i ten budynek do 

zasobu KOWR miałby trafić KOWR tego budynku nie chce tak czy siak gmina będzie 

musiała zapłacić za ten budynek według stanu przejęcia tego protokołu i oceny tego budynku 

w dniu przejęcia . Także tak czy siak będziemy starali się o środki ,będzie właściwie już  jest 

zlecana dokumentacja na opracowanie kosztorysu, żebyśmy mogli wniosek odpowiedni 

złożyć. Tutaj jeszcze nawiązując do tego Polskiego Ładu na zabytki, też jesteśmy w kontakcie 

z księżmi, tutaj z naszego terenu, bo na obiekty typu kościoły też można te dotacje 

pozyskiwać. Gmina może także będziemy na pewno tutaj wspólnie z parafiami coś chcieli 

zrobić. Gmina sama w sobie wielu zabytków nie ma, ale kościoły akurat są zabytkowe nadają  

się do c do zmiany dachów, które to już wieki temu były robione. Może nie o dziesiątki lat 

temu były robione także w tym kierunku też tu z księżmi rozmawiamy i będziemy chcieli, 

żeby te nasze lokalne zabytki w jakiś sposób odnowić. W jakiej wysokości i z jakim skutkiem 

to zobaczymy. Jeżeli chodzi o pieniądze, ale tych pieniędzy jest sporo gmina może złożyć 

kilka wniosków chyba do 10 wniosków także jest sugestia, żeby tylu nie składać , bo 

wiadomo, że na wszystkie i tak się nie dostanie, żeby z rozsądkiem podchodzić do tematu, ale 

na pewno kilka tych wniosków złożymy. Pracujemy w tej chwili nad tym. Byłem też w 

Wodach Polskich 14 spotkałem  się z panią dyrektor Zarządu Zlewni w Lesznie i tutaj właśnie 
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rozmawialiśmy o realizacji tak naprawdę o stanie rzek, jak na tą chwilę jakie są planowane 

prace na rzekach? Na pewno koszenia, oczyszczenie koryta na Orli ponownie chociaż nie 

wiem czy to odniesie jakiś skutek. I jest też już temat przez Wody Polskie lobbowany bardzo 

mocno  w Ministerstwie odnośnie budowy zbiornika Masłówka to miałaby być inwestycja 

rządowa ten zbiornik z tego co mi pani dyrektor przekazała. Na podpisaniu umowy na 

realizację obwodnicy Góry miałem też okazję spotkać się z panem Marszałkiem z panem 

Wojewodą ponownie i tutaj rozmawialiśmy głównie z panem Marszałkiem o sprawie budowy 

chodnika w Wiewierzy oraz remoncie drogi wojewódzkiej tutaj relacji Góra- Rawicz, bo jest 

w opłakanym stanie i tutaj jest zapewnienie, że ta droga w najbliższym czasie ma być robiona, 

więc zobaczymy jakie efekty tego będą. Gmina Wąsosz też 19 grudnia podpisała umowę tak 

właściwie nie umowę taki list intencyjny odnośnie utworzenia spółki Zielona Dolina odnośnie 

budowy tych mieszkań, o których mówiliśmy już tu kilkakrotnie na sesji tak zwane SIM-y w 

tej chwili czekamy na decyzję w sumie z Warszawy o wpłacie tych 3 milionów na konto 

każdej z gmin, żebyśmy mogli podpisać umowę spółki, oficjalnie stworzyć spółkę, która 

będzie budowała na terenie tych 13, bo jest w tej chwili 13 tych samorządów. Ma realizować 

mieszkania, o których już tu wcześniej mówiliśmy. Szkoła, rozbudowa szkoły w 

Czarnoborsku odbiór robót budowlanych już się odbył. W tej chwili jesteśmy na etapie 

odbioru strażackiego, sanepidowskiego , że tak powiem i tutaj jest kwestia ustalenia 

terminów, kiedy te odbiory będą mogły być dokonanie. Jeżeli chodzi o węgiel, bo to też taki 

temat, który tutaj jest już wałkowany od dłuższego czasu my realizujemy to przez składy 

nasze węglowe 2, pana Szymkowiaka i pana Gęsickiego. Awizowana dostawa pierwszego 

transportu węgla po naszych  interwencjach rozpoczynających się od poziomu niższego, czyli 

od pana Wojewody, poprzez Posłów, poprzez Ministerstwo Aktywów, poprzez Ministra udało 

się wreszcie doprowadzić, że ten węgiel jutro będzie pierwsza część tego węgla przywieziona 

na skład do pana Szymkowiaka . Te 2 firmy zawiązały konsorcjum także będą sprzedawały 

bez różnicy, gdzie kto chce kupić czy w jednym, czy drugim składzie. Sprzedaż będzie 

rozpoczynała się od dnia 2 stycznia. W związku z tym każda z osób, które od 2 stycznia 

otrzyma tutaj zaświadczenie w urzędzie, po które powinien się zgłosić do pokoju numer 6 i z 

tym zaświadczeniem udaje się na skład, opłaca kwotę, za którą chce węgiel kupić  i może 3 

tony tego węgla kupić , ponieważ przydział, że tak powiem półtorej tony z tego roku 

przechodzi na 2023 rok z tego względu, że do tej pory tego węgla tutaj jakoś nie można było 

czy zdobyć, czy dowieźć ,sytuacje co najmniej dziwne . Osoby, z którymi rozmawiałem też 

były bardzo zdziwione, że to tak trwa i nie wiedzieć czemu, ale doczekaliśmy się i ten węgiel 

będzie, także wszystkie zainteresowane osoby proszę o zgłaszanie się do pokoju numer 6 od 

poniedziałku i od  poniedziałku ten węgiel będzie, będzie dostarczany sukcesywnie. Jeżeli 

ktoś się na dany transport po prostu kolokwialnie mówiąc nie załapie, to będzie ustawiony w 

kolejce, jeżeli zapłaci w kolejnym dniu czy w kolejnym, bo tych terminów dostawy jest kilka. 

Węgiel będzie zjeżdżał na bieżąco i będzie można ten węgiel nabywać. Zmieniło się też to, że 

węgiel miał być krajowym a jest węglem importowanym. Taką informację dostaliśmy. 

Obsługuje to spółka "Węglokoks " Cena węgla wynosi 2000 zł za tonę. Jeszcze jedna, jedna 

taka informacja, którą gdzieś tam już na facebook-u pewnie państwo widzieliście. Chcieliśmy 

się też pochwalić, bo też  jest się czym chwalić, że gmina Wąsosz zajęła 2 miejsce w takim no 

rankingu gmin jako "Lider zmiany" to jest za lata 2019 -2021 awansowaliśmy ze 128 miejsca 

na Dolnym Śląsku na miejsce 58 tuż za gminą Udanin, także wydaje mi się, nawet widzę to, 

że ten progres jakiś jest i miło się takie rankingi ogląda, tym bardziej że to nie był ranking tak 

to niektórzy w rankingach są, za które trzeba zapłacić. To był ranking, którego patronem był 

Urząd Statystyczny i to były suche fakty, suche liczby w kilku kategoriach rozpatrywano te 
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wskaźniki. Było nie było. Wydaje mi się, że spory sukces i dziękuję wszystkim, którzy swoją 

pracą przyczynili się do tego, że w tym rankingu tak wysoki wzrost odnotowaliśmy.  

 Radny Andrzej Rapior  -  4 tematy : pierwsze pałac  Wrząca ja tam wielokrotnie  w środku 

byłem. Środek jeżeli nie będzie jakieś pozwoleń, to tam nie da się wybudować inaczej, bo to 

w środku jest klatka schodowa i do każdego pokoju wchodzi się. To jest duże, niczym 

większe niż 3/4 tej sali takie są te pomieszczenia jak było to przeznaczone na dom pomocy 

dla starszych . Od nas 2 już to mieszkają jako mieszkańcy  w daleko odległych 

miejscowościach, bo są za Wrocławiem i gdzieś tam koło Ziębic, a u nas tego takiego domu 

pomocy społecznej nie ma. To jest temat numer jeden. Jeżeli chodzi o Wody Polskie o rzekę 

Orlę nie było w tym roku robione nic, praktycznie nie było nic, bo pierwszy był okres 

wylęgowy później  już woda była za wysoka. Ci fachowcy powiedzieli, gdzie możemy to coś 

zrobimy, gdzie możemy to coś zrobimy więc, ale żeby to było zrobione starannie dobrze coś 

było nie zrobione starannie dobrze. Teraz moi mieszkańcy się pytają bo wczoraj pytałem o 

przejście na ulicy 1 Maja i oni chcą usłyszeć konkretnie, bo dzisiaj niektórzy oglądają właśnie 

czy ja poruszyłem ten temat. W związku z tym jeszcze raz chciałbym się zapytać, o to 

przejście na ul. 1 Maja. Następny temat utwardzenia  koło VIS-MED-u to są te punkty, 

których ode mnie mieszkańcy mego rejonu się dopominają. 

Pan Burmistrz -  cyt.” Wrząca Śląska i lokalizacja tam domu spokojnej starości. Tak sam pan 

powiedział tej samej powierzchni netto użytkowej jest stosunkowo mało w stosunku do całej 

kubatury budynku, a koszty stworzenia tam domu spokojnej starości i zaangażowania, bo tam 

muszą być już lekarze, pielęgniarki, nie wiem, ile tam się zmieści kilka czy kilkanaście osób  

są po prostu zbyt duże koszty utrzymania w stosunku do tego do potencjalnych  przychodów 

dlatego chcieliśmy zmienić kierunek tego i szukać jakiś innych miejsc, jeżeli już na to, a 

jakieś tam pewnie mienie by się może i znalazło. Jeżeli chodzi o Wody Polskie to wpływu 

wielkiego nie mamy. Były koszone na jesień trochę te wały tutaj w Wąsoszu, bo mieszkam 

obok to widziałem i nic poza tym rzeczywiście. Na to zwracałem uwagę pani dyrektor i w 

przyszłym roku jest zapewnienie, że koryto rzeki znowu ma być koszone z tym, że wszyscy 

wiemy, jaki jest efekt tego koszenia, że po pół roku jest dokładnie tak jak było. Jeżeli chodzi 

o  tych mieszkańców, którzy się pytają o przejście, to zwróciliśmy się do powiatu, ja 

rozmawiałem no mieli to zrobić. Deklaracja powiatu była, że to zrobią do tej pory nie jest 

zrobione tak, że będziemy monitowali jeszcze raz  i wzywali do zrobienia tego, co było 

obiecane. Jeżeli chodzi o utwardzenie placu przy VIS-MED  w tej chwili my mamy 

zamówione mapy na cały  tam ten teren i będziemy na swojej części realizować utwardzenie 

tego placu, ale jesteśmy też po rozmowach z panem, który jest właścicielem ośrodka zdrowia 

i zadeklarował, że tej samej firmie zleci też zrobienie tego na swojej części także parking 

będzie na pewno zrealizowany. Jesteśmy po rozmowach z panem Zajdem. Jeszcze jedna 

rzecz, tylko chciałem powiedzieć, bo tutaj pewnego dnia na pewnej sesji była mowa o 

Zespole Placówek Kultury i o tych 200.000 zł czy Zespół Placówek Kultury może z imprez 

kulturalnych przeznaczać pieniądze na swoją działalność i nie wliczają się do limitu, czy się 

wliczają? My państwu udostępnimy, Zespół Placówek Kultury wystąpił o indywidualną 

interpretację także imprez kulturalnych do limitu wlicza się również dochody do tego limitu 

200.000 zł nie tak jak tu była mowa, kiedy jeden z radnych mówił, że się nie wlicza, więc się 

wlicza i  to zostanie państwu, to nie wiem czy zostało udostępnione, czy zostanie 

udostępnione, jeżeli ktoś jest zainteresowany, to jest indywidualna interpretacja Dyrektora 

Krajowej Informacji Skarbowej”.  
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Radny Andrzej Rapior- to znaczy  w tym momencie sołtys miał rację ? 

Pan Burmistrz - No formalnie nie miał racji, bo limit był także dyrektor odmówił ze względu 

na to, że   może przekroczyć limit, więc dyrektor miał rację, bo tak by przekroczył jeżeli by 

brał takie uroczystości. 

Radny Jacek Chorostkowski – Pan burmistrz powiedział, że rozmawiał z panią dyrektor Wód 

Polskich. Chcę zwrócić uwagę, że na Komisji tutaj był przedstawiciel Wód Polskich i 

najzwyczajniej w świecie opowiadał o tych inwestycjach. Jest jeden nasuwający się wniosek z 

tych wszystkich rozmów i spotkań. Nie jednakowe standardy są stosowane przez Wody 

Polskie, bo ja zadam tylko takie pytanie pod rozwagę, czym się różni rzeka Masłówka od 

rzeki Orli?. A na rzece Masłówce robi się co roku naprawdę super rzeczy: hakuje, pogłębia, 

kosi się parę razy tak siak jak wygląda? Zadam pytanie jak wygląda Masłówka na pasie byłej 

drogi 36 pomiędzy tam przy wiadukcie przy Masłowie a jak wygląda nasza Orla? Także 

najzupełniej  w świecie panie burmistrzu, ktoś gdzieś się mija z prawdą? To jest tylko temat 

pod rozwagę, bo nie jednakowe standardy się stosuje jak się chce czegoś nie zrobić, to się 

mówi ekologia, ochrona i tak dalej się tego nie robi. Pieniążków się nie wydaje, a tam można 

i tam nie ma ekologii można hakować, można pogłębiać, można kosić i tam też są wały i 

międzywala są wykoszone i wały są wykoszone i wszystko jest zrobione jak trzeba,  to jest 

oczywiście uwaga bez odpowiedzi, bo Pan burmistrz niczemu nie jest winien. 

Pan Burmistrz - Odpowiem, tylko jedną rzecz, bo też o tym rozmawiałem tam są też spółki 

wodne, których u nas tutaj nie ma i oni też partycypują w tych kosztach, więc może warto się 

nad tym zastanowić. 

Radny Jacek Chorostkowski - Pan, który był na komisji, a pana nie było to mówił, że to są 

inwestycje prowadzone przez Wody Polskie, tam nic nie było o żadnych spółkach wodnych, 

tam po prostu oni to realizują, opisują  w swoje plany i rok do roku jest wszystko realizowane. 

Po iluś latach próśb, błagań i zwracania uwagi został dopisany kanał Grobelka i tak  w tym 

roku został w okresie jesiennym jakieś prace zostały zrobione na kanale Grobelka, który jest 

po naszej stronie, żeby była jasność po naszej stronie województwa. Po naszej stronie gminy 

także hura! można powiedzieć, że coś drgnęło, a kanał Grobelka był tak zaniedbany, że przez 

50 lat nie było robione nic. Co do tego pałacu przecież pan doskonale wie, że tam jest cała 

dokumentacja zrobiona co do domu spokojnej starości są policzone łóżka jest wyznaczone 

gdzie ma być kaplica, gdzie ma być miejsce na ciało pośmiertne to się nazywa prosektorium 

.Tam są wszystkie dokumenty zrobione i my tam wiemy doskonale, że ten budynek pomieści 

około 40 podopiecznych. Mamy w tej chwili ile 3 miliony wydajemy na opiekę poza terenem 

gminy ? 

Pan Burmistrz . Nie pamiętam ale, jako koszty bo utrzymanie takiego budynku . 

Radny chorostkowski Jacek - Panie burmistrzu wiemy doskonale, że za rok do roku ta kwota 

będzie wzrastać. Pamiętam 10 lat temu kwota utrzymania osób starszych poza terenem gminy 

Wąsosz zaznaczam, muszą być to domy państwowe czy ewentualnie z certyfikatem 

wojewody czy tam marszałka to zaczynała się od 50.000 zł, ale ta kwota z rok do roku rosła i 

w tej chwili przekroczyliśmy 3 miliony. 

Pan Burmistrz -  600.000 zł .   
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Pan radny Chorostkowski J. - Pani dyrektor tutaj powiedziała, że ta kwota rośnie i ta kwota u 

nas jest coraz większa.  600.000 to nie 3 miliony. 

Pan Burmistrz -  600.000, ale tak naprawdę nie chodzi o to tylko, że utrzymanie takiego i jak 

patrzę po sąsiadach nawet mają dom pobytu dziennego osób starszych dokładają 2 miliony 

tylko do czegoś takiego. To ile trzeba będzie dołożyć do takiej instytucji? Znam bardzo 

dobrze też pana dyrektora z Wronińca z jego zdaniem akurat się liczę. Był doradcą 

prezydenta, jeżeli chodzi o opiekę właśnie w tych domach pomocy społecznej, nawet w  

Komisji i mówił, że tak realnie to 80 osób od 100 osób zaczyna się w ogóle ekonomia, jeżeli 

chodzi o utrzymanie tych domów i ja wiem, że to koszty są horrendalne, bo to kosztuje coraz 

więcej było 2.500 jest teraz nie wiem czy 4.000 za osobę wystarczy. No to liczmy, że 

posiadaliśmy 10 na okrągło to jest 40.000, to jest około 500.000 zł  na rok.  No i w związku z 

tym chcieliśmy zmienić przeznaczenie tego, żeby zrealizowanie tego i wyposażenie, 

zakontraktowanie tego, w jaki sposób też no bo wiadomo, że nie będziemy się opierali tylko 

na tym, co ludzie wpłacą, bo to też będzie dopłata jest zapotrzebowanie może była większa na 

ZOL-e niż na domy spokojnej starości, ale na pewno , i to i to  wzrasta także tutaj no to jest 

kwestia polemiki. My próbujemy znaleźć też inne przeznaczenie, żeby tą nieruchomość 

zachować, wyremontować i żeby cel przekazania na gminę był zrealizowany.  Tam jeszcze 

były inne cele, oprócz tego domu spokojnej starości był cel kulturalny chyba także, no 

zobaczymy co z tego wyjdzie co odpowie nam KOWR. Jeszcze 2 lata mamy. 

Radny Andrzej Rapior -Jeszcze, zapytam się , to znaczy odchodzimy od zamysłu domu 

pomocy spokojnej starości w naszej gminie?. 

Pan Burmistrz - Nie, nie odchodzimy od tego pomysłu, ale w tej lokalizacji myślę, że 

odchodzimy. Tak. 

 

6.Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy na rok 2023.  

 

Pan Marcin Koziński – sekretarz Gminy  omówił projekt uchwały ” Co roku przedstawiamy 

Państwu z końcem grudnia projekt gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii dla gminy Wąsosz na rok 

kolejny, czyli w tym wypadku roku 2023. Co do zasady cele programu nie zmieniły się w 

stosunku do roku 2022. Tak samo nie zmieniły się koszty obsługi Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych z tych takich danych, na podstawie których 

program został opracowany, to przede wszystkim na uwagę zasługuję zwiększona liczba ofiar 

przemocy na podstawie wdrożonej procedury  niebieskiej karty w roku 2020 było 17 ofiar 

przemocy, w roku 2021 - 32. I teraz pytanie zadać sobie można, czy to wynik działania 

społeczeństwa czy też wynik zidentyfikowania działań zespołu interdyscyplinarnego i 

pracowników, którzy są zatrudnieni w tym celu. Wydaje nam się, że to właśnie to 2 bo ofiary 

przemocy domowej ciężko jest , żeby same odważyły się na to, żeby szukać pomocy, a nasi 

pracownicy bardzo skutecznie pomagają tym osobom. Liczba punktów sprzedaży alkoholu 

została taka sama z taką różnicą, że o jeden zwiększyła się liczba punktów przeznaczonych do 

spożycia w miejscu sprzedaży i teraz wartość sprzedanego alkoholu, bo to zawsze największe 

emocje wzbudzało. W roku 2020 było 3.220.000 sprzedanego piwa, w roku 2021 - 3.087.000 

zł , czyli mniej ,napojów alkoholowych o 4,5%  -18%, z wyjątkiem piwa w roku 2020- 
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396.000  w roku 2021- 410.000 i powyżej 18%, czyli mocnych alkoholi 2020 - 3 .200.000 

prawie w 2021- 3. 400.000 zł.  Łącznie w roku 2020 sprzedano alkoholu za  6.811.000 zł , w 

2021 za kwotę 6.853.000 prawie to jest o 82.000 więcej niż roku 2020. Dalej działają grupy 

Anonimowych Alkoholików "Orla"  wsparcia dla osób uzależnionych i osób 

współuzależnionych. Liczba porad w roku 2021 z problem alkoholowym 80 osób skorzystało 

udzielono 365 porad. Osób  członków rodzin osób z problem alkoholowym 33 osoby 97 

porad, osób doznających przemocy w rodzinie 12 osób i 41 porad i osób stosujących przemoc 

w rodzinie 11 osób i 60 porad. Realizowane są programy,  które są zatwierdzone przez 

program przez PARPE. Programy są realizowane w szkole dzięki pani Dorocie Olejnik z 

Zespołu Szkół w Wąsoszu realizowane są przy pomocy grup wsparcia, również programy dla 

osób uzależnionych i współuzależnionych. Finansujemy to wszystko z funduszu 

rozwiązywania problemów alkoholowych. Wynagrodzenie członków Gminnej Komisji tutaj  

w projekcie uchwały przedstawiamy Państwu na poziomie takim jak było  w 2022 r, czyli 

obecny przewodniczący 600 zł brutto, zastępca 550 i członek Komisji 300 zł brutto” 

Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Opieki Społecznej  była pozytywna.  

Dyskusji nie było . 

 Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały.  

                                                                                        Protokół z głosowania to zał. nr 9 

Rada Miejska Wąsosza podjęła uchwałę numer XLVIII/353/22 w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy na rok 2023 - 13 głosami „za” ( Biernacki Wł, 

Chorostkowski J., Czaja R., Golba E.,  Królikowski K., Maślejak J.,  Ptak D., Rapior A., 

Skibniewski T., Stolicki W.,  ,Smektała A., Szyjka R., Zapór Z.) 0 „ przeciw”, 0 

„wstrzymujących się” . 

 

                                                                                  Uchwała Nr XLVIII/353/22 to zał. nr 10 

7.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Wąsosz na rok 

2023 z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi  z ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

Pan Marcin Koziński – sekretarz Gminy  omówił projekt uchwały ” Panie przewodniczący, 

Szanowna Rado przedstawiam również państwu projekt uchwały w sprawie programu 

współpracy gminy Wąsosz z organizacjami pozarządowymi na rok przyszły i cele programu 

są takie same jak były, jak roku obecnego, w którym jesteśmy. Z możliwości dofinansowania 

z tego programu mogą korzystać  Szczególny nacisk kładziemy na wspieranie działalności na 

rzecz osób w wieku emerytalnym czyli wsparcie dla stowarzyszenia Uniwersytet  III wieku, 

które korzysta .Na realizację programu proponujemy przeznaczyć kwotę do 25.000 zł.” 

Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Opieki Społecznej była pozytywna. 

Dyskusji nie było . 

Przystąpiono do głosowania nad przedstawionym projektem uchwały. 

                                                                                  Protokół z głosowania to zał. nr 11 
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Rada Miejska Wąsosza podjęła uchwałę numer XLVIII/ 354 /22 w sprawie uchwalenia 

programu współpracy Gminy Wąsosz na rok 2023 z organizacjami pozarządowymi 

i podmiotami wymienionymi  z ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie- 13 głosami „ za” ( Biernacki Wł, Chorostkowski J., Czaja R., Golba E.,  

Królikowski K., Maślejak J.,  Ptak D., Rapior A., Skibniewski T., Stolicki W.,  ,Smektała A., 

Szyjka R., Zapór Z.) 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

                                                                                   Uchwała nr XLVIII/354/22 to zał. nr 12 

8.Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wąsosz na lata  

      2022-2032. 

9.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Wąsosz na 2022r. 

 

Pani Jadwiga Rodzewicz skarbnik Gminy omówiła obydwie uchwały . Cyt.”  Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni goście ostatnie zmiany w budżecie podyktowane 

są po stronie dochodów , zwiększamy i zmniejszamy też dochody własne, przede wszystkim 

patrząc na realizację bieżącego budżetu. Otrzymaliśmy dużą kwotę z tytułu wpłaty przez PKP 

podatku od nieruchomości to spowodowało, że te dochody od osób prawnych są zrealizowane 

wysoko w związku, z czym mogliśmy też skorygować plany, które były zaplanowane  w 

wysokościach znacznie przewyższających kwoty uzyskane. Również zwiększamy dochody i 

wydatki pochodzące z funduszu pomocowego utworzonego na podstawie ustawy o pomocy 

uchodźcom z Ukrainy. Zwiększamy również dochody i wydatki z tytułu środków 

pochodzących funduszu przeciwdziałania COVID 19, otrzymaliśmy również zwiększoną 

subwencję oświatową prawie 6.000 zł, dotacje na wynagrodzenie dla asystenta rodziny 

realizowane zadanie przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Wąsoszu. Dokonujemy również 

zmiany klasyfikacji zarówno po stronie dochodów, jak  i wydatków związane jest to z 

dodatkami energetycznym interpretacja wcześniejsza była taka ministerstwa, że zarówno 

dodatki węglowe, jak i energetyczne mają być realizowane w ramach jednego rozdziału. 

Jednak ostatnio tydzień temu pojawiły się inne wyjaśnienia Ministerstwa Finansów, które 

wskazało, że dodatki energetyczne należy inaczej sklasyfikowana, w związku z czym 

dokonujemy zmiany też tej klasyfikacji i po stronie wydatków. Proszę państwa, ponieważ 

zaplanowaliśmy znaczny, większe kwoty na te dodatki węglowe, zwłaszcza bo tam prawie 

6.000 zrealizowaliśmy połowę z tego  w związku z czym i po stronie dochodów i po stronie 

wydatków dokonujemy korekty, również dokonujemy korekty patrząc na realizację faktyczną 

zadań majątkowych tutaj zadań drogowych Polski Ład, ponieważ przetarg był niższy niż 

kwota środków, które zostały nam przyznane, w związku z czym musieliśmy obniżyć te 

kwoty proporcjonalnie no i dokonujemy korekty po stronie dochodów i wydatków. Te 

wszystkie inwestycje drogowe zostały już zrealizowane w sensie wydatków. Środki zostały 

przekazane również w ramach Rządowego Programu Rozwoju Dróg też tam zmniejszamy 

środki  o 41.000 to też wynika z kwot uzyskanych w ramach przetargów tyle po stronie 

budżetu. Proszę państwa, jeżeli chodzi o wieloletnią prognozę finansową, to tylko 

dostosowujemy te kwoty, które są  w budżecie 2022.”  

Opinia Komisji Budżetu Inwestycji i Mienia Komunalnego do Wieloletniej Prognozy 

finansowej Gminy na lata 2022-2032 była pozytywna stwierdziła Renata Czaja. 

Dyskusja: 
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Radny Chorostkowski Jacek - Pani skarbnik, a jak w  przeciągu całego roku 2022 wygląda 

PIT z urzędu skarbowego to co państwo nam  oddaje, to co mieszkańcy płacą i to ten zwrot? 

Pani  Skarbnik  -  Proszę państwa, zasada,  wcześniej otrzymywaliśmy w zależności od tego, 

jakie środki wpłynęły. Od stycznia bieżącego roku otrzymujemy 1/12 kwoty zaplanowanej, 

więc te wpłaty są stałe. To samo dotyczy CIT i to co  podatnicy wpłacali tak my 

otrzymaliśmy te 32% udziałów, natomiast w tej chwili jest to 1/12, ale patrząc na realizację 

roku 2019 my w 2019 mieliśmy te dochody na poziomie 303.000 i tak  to jest jakby nam 

przekazywane 1/12 będzie korygowane w przyszłym roku, ale patrząc na rok 2021 i w 

następnym roku jest tak samo, czyli już teraz to zasada jest stała. Nie ważne ile podatnicy 

płacą tak jak wcześniej wiadomo styczeń, luty mieliśmy w miarę dochody, później były 

zwroty, bo już się  rozliczali podatnicy, osoby fizyczne, w związku z czym było tych 

pieniążków mniej. Natomiast teraz są to stałe kwoty. Tyle, ile Ministerstwo nam zaplanuje i w 

tych materiałach, które przekazują nam do projektu budżetu tyle dostajemy. W tym roku 

dostaliśmy większe kwoty, jak gdyby z w PIT-cie, dlatego, że na przyszły rok była planowana 

tak zwana dotacja rozwojowe  ale tej dotacji nie będzie  w związku z czym przynajmniej tak 

jest mówione na dzień dzisiejszy dostaliśmy ponad 2 miliony zwiększone udziały jakby 

awansem na rok przyszły.  

Radny Chorostkowski  Jacek - Tak, ale to są 2 miliony jako nasz dochód i do wykorzystania?  

Pani Skarbnik -  Zapanowaliśmy to sobie niejako do wolnych środkach na przyszły rok tak 

oto mamy ponad 4 miliony zaplanowane to  jest to . 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie WPF .  

                                                                                          Protokół z głosowania to zał. nr 13 

Rada Miejska Wąsosza podjęła uchwałę  numer XLVIII/355/ 22 w sprawie  zmiany wpf 

na lata 2022-2032 – 13 głosami „za”(Biernacki Wł., Chorostkowski J.,  Czaja R., Golba E.,  

Królikowski K., Maślejak J.,  Ptak D.,  Rapior A., Skibniewski T., Stolicki W.,  ,Smektała A., 

Szyjka R., Zapór Z.), 0„przeciw”,  0„wstrzymujących się” 

                                                                                 Uchwała Nr XLVIII/355/22 to zał. nr 14 

Opinia Komisji Budżetu Inwestycji i Mienia Komunalnego do  zmiany budżetu gminy 

Wąsosz na 2022r była pozytywna stwierdziła Renata Czaja. 

Dyskusji nie było. 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2022r.  .  

                                                                                          Protokół z głosowania to zał. nr 15 

Rada Miejska Wąsosza podjęła uchwałę  numer XLVIII/356/ 22 w sprawie  zmiany 

budżetu Gminy Wąsosz na 2022r – 13 głosami „za”(Biernacki Wł., Chorostkowski J.,  

Czaja R., Golba E.,  Królikowski K., Maślejak J.,  Ptak D.,  Rapior A., Skibniewski T., 

Stolicki W.,  ,Smektała A., Szyjka R., Zapór Z.), 0„przeciw”,  0„wstrzymujących się” 

 

                                                                              Uchwała Nr XLVIII/356/22 to zał. nr 16 
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10.Uchwalenie budżetu Gminy Wąsosz na 2023r.   

Przewodniczący Rady -  Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym i ustawą o finansach 

publicznych Burmistrz przedłożył w terminie do 15 listopada bieżącego roku Radzie 

Miejskiej Wąsosza oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej we Wrocławiu projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wąsosz na 2023 – 2032 oraz 

projekt budżetu gminy Wąsosz na 2023 rok. Zgodnie z procedurą uchwalenia budżetu 

wszystkie Komisje Stałe Rady odbyły wspólne posiedzenie w dniu 28 grudnia 2022 roku, 

wydając stosowne opinie. O omówienie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz 

projektu budżetu poprosił pana Burmistrza. 

a) omówienie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2032 i 

projektu budżetu Gminy Wąsosz na 2023 rok. 

Pan Paweł Niedźwiedź – Burmistrz Wąsosza   - Cyt.” Szanowni Państwo, przed nami kolejny 

rok, dlatego konieczne jest uchwalenie budżetu. Myślę, że ten rok nie był dla nas pomimo 

tych, takich różnych zawirowań najgorszym rokiem. Przyszły też zapowiada się całkiem 

dobrze, przynajmniej jeżeli chodzi o finanse, może nie całkiem dobrze, ale nieźle na pewno. 

Jeżeli chodzi o dochody 2023 roku, państwo w ogóle wszyscy otrzymali tak jak pan 

przewodniczący powiedział projekt budżetu może dla państwa te najważniejsze rzeczy 

omówię, żeby nie gmatwać za bardzo sprawy. Nasz budżet  2023 planujemy  dochody na 

poziomie 47.612.709,50 zł. Z tego te dochody bieżące to jest 34.363.714,50 zł i dochody 

majątkowe 13.248.995 zł. Główne źródła naszych dochodów budżetu gminy to od wielu lat 

niezmiennie to samo, czyli subwencje i są to wpływy na poziomie 9,7 miliona złotych, około 

20% dochodów ogółem, dochody z podatków i opłat wpływy na poziomie 15,4 mln złotych to 

jest 32% dochodów ogółem. Udział, o którym przed chwilą była mowa o podatkach PIT i 

CIT, wpływy na poziomie 4,6 mln złotych, co stanowi 13% naszych dochodów i dochody 

majątkowe to jest kwota 13,4 miliona złotych. Jeżeli chodzi o wydatki  w przyszłym roku, 

planujemy wydatki na poziomie 49.395.564,50 zł z tego na wydatki bieżące 33.000.689 zł, i 

na wydatki majątkowe 15.706.261 zł. Jeżeli chodzi o wydatki? bieżące to stanowią one 68,2%  

wszystkich wydatków planowanych w przyszłym roku, a wydatki majątkowe to 31,8% i na tej 

liczbie chciałbym się skupić, ponieważ ona jest bardzo ważna z tego tytułu, że tak naprawdę 

w przyszłym roku aż 31, wiedzieć 31,8. procenta gmina Wąsosz wyda na inwestycje. Ja nie 

wiem, nie pamiętam takich lat, ale to dzięki też rządowym programom, które umożliwiają 

pozyskanie dużej ilości środków  na te zadania nie tylko rządowych, ale z tych programów 

staramy się na bieżąco korzystać i pracownicy na bieżąco szukają pieniędzy wszędzie, gdzie 

tylko można je znaleźć i z dobrym skutkiem je znajdują czy też znajdujemy. Na inwestycje w 

przyszłym roku wydamy kwotę 15.706.261 zł. Rzeczy, które z takich większych rzeczy, które 

są planowane do zrobienia, bo wiadomo, że też inwestycje są funduszach sołeckich, też te 

mniejsze są, budżet obywatelski takie poniżej tam pół miliona złotych. Jest też sporo takich 

inwestycji i będzie podejrzewam jeszcze więcej, bo gro wniosków mamy złożonych, czekamy 

praktycznie na decyzje i ewentualnie przyznanie środków. Piszą się kolejne, także zobaczymy 

na tą chwilę z pewnością będziemy realizowali wydatki inwestycyjne na drogi jest to droga  w 

Cieszkowicach, w Wąsoszu ulice Chabrowa, Azaliowa, Kalinowa, Czarnoborsko- Wiewierz i 

Borownej też droga. W Lubielu 2 mniejsze drogi, mamy złożone też wnioski tego tutaj 

oczywiście w budżecie jeszcze nie ma, bo środki nie są przyznane. Fundusz Rozwoju Dróg 
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Samorządowych w Bartkowie  TWOGR są złożone na Ługi i Kobylniki i myślę, że też te 

środki uda się pozyskać. Oprócz tego dużą inwestycją jest remont starego Domu Kultury tutaj 

na ulicy Świętego Jana Pawła II. Stary Dom Kultury i świetlica  w miejscowości 

Chocieborowice to są kolejne 2 miliony złotych, które zostały pozyskane również z programu 

Rządowego Polski Ład tutaj dofinansowanie wynosi 98% wartości inwestycji. Jesteśmy w 

trakcie przetargu myślę, że w przyszłym roku te inwestycje zrobimy. Nie ma też tu w 

budżecie tak z panią skarbnik przed chwilą rozmawiałem, pewnie będzie, bo myślę, że z tych 

zabytków też jakieś pieniądze uda nam się otrzymać także kościoły. Pałac Wrząca Śląska na 

pewno też na pewno będzie inwestycja zgodnie z zapewnieniami dyrektora Locha z DSDIK 

we Wrocławiu może i nie dużo, ale też oczekiwana. Ten chodnik w Wiewierzy od przystanku, 

bo tam już mieszkańcy czekają na to któryś tam rok. Dokumentacja się kończy, opracowanie 

dokumentacji już praktycznie zakończone, także realizacja też powinna być systemie 50 X 50, 

czyli 50% my i 50 DSDiK też ma być zrealizowana. Jeżeli chodzi o źródła finansowania tych 

wydatków majątkowych to praktycznie na te 15.706 000 zł pozyskaliśmy 12,5 miliona to jest 

ogromna kwota i praktycznie wszystkie pieniądze dokładamy ogólnie do inwestycji tylko 3 

miliony, a ponad 12 mln pozyskaliśmy czyli 80% pochodzi z zewnątrz i to są pieniądze, które 

już są  w przyszłorocznym budżecie zapisane i tutaj też wypada podziękować. „ 

Radny Jacek Chorostkowski opuścił obrady sesji o godz.10.55 i radny Andrzej Rapior 

opuścił obrady o godz. 10.57 . Od tej pory na sesji  jest 11 radnych 

Pan Burmistrz - Cyt.” Dziękuję moim pracownikom, skarbnikowi i sekretarzowi, bo to jest 

praca urzędnicza, często nie doceniana, a przynosząca wymierne efekty. Po tych drogach 

jeździmy w tych pomieszczeniach się spotykamy i  to jest , że tak powiem coś czego 

mieszkańcy oczekują. Mam też świadomość, że jest gro osób, które chciałyby, żeby  w 

przyszłorocznym budżecie już zrobić wszystko, co można zrobić. No tak, naprawdę nie da 

rady, staramy się robić w całej gminie. Zresztą widzicie państwo te kierunki teraz raz północ, 

raz południe gminy, raz wschód, a raz zachód będziemy się starali, ja się ogólnie staram, żeby 

to było sprawiedliwie dzielone i wedle potrzeb też, bo  niekiedy są rejony, które są bardziej 

zdegradowane i tam ta pomoc jest zdecydowanie większa. Na część rzeczy też nie mamy 

wpływu. Muszę państwu powiedzieć zapewne państwo wiedzą, że część dróg jest drogami 

powiatowymi. Z powiatem współpracujemy, ja nawet deklaruje już takie rzeczy, że 

pokryjemy cały wkład powiatu jeżeli zrobią jakąś tam drogę, tylko po to, żeby zrobili. Także 

myślę, że powiat też trochę tych wniosków złożył . Jest jeszcze jedna rzecz, bo myślę, że na 

tym skończę. Jak będą pytania, to odpowiem. Dziękuję, pani skarbnik za opinie, która 

przyszła z Regionalnej odnośnie projektu budżetu, bo opinia jest pozytywna bez żadnej uwagi 

i patrząc nawet na sąsiednie samorządy, rzadko się tak zdarza. U nas się zdarzyło. Czyli 

budżet jest przygotowany dobrze, bez naciągania i myślę, że go wykonamy z Państwa 

pomocą oczywiście i za państwa aprobatą. Będziemy w przyszłym roku inwestowali, jak 

widać dużo prawie 32%, a myślę, że to jeszcze nie jest koniec i że ten rok przyszły pomimo 

trudności na pewno będzie udany. Dziękuję bardzo.” 

b)    odczytanie opinii  Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego, 

Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia 

Komunalnego panią Renatę Czaję o odczytanie opinii Komisji. 

Pani Renata Czaja – odczytała opinię  Cyt.” W dniu 28 grudnia 2022 roku odbyło się wspólne 

posiedzenie Komisji Stałych Rady, na którym Komisje analizowały przedłożony projekt 
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budżetu gminy Wąsosz na 2023 rok wraz projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Wąsosz na lata 2023- 2032. Projekt zawiera podział dochodów i wydatków ponadto 

dołączone, zostało uzasadnienie zawierające charakterystykę dochodów i wydatków, dotacji 

udzielonych z budżetu gminy, dochody z tytułu gospodarowania odpadami, dochody z tytułu 

kar i opłat za korzystanie ze środowiska. Jednocześnie dołączono materiały informacyjne, a 

mianowicie wskaźniki i inne założenia przyjęte do opracowania budżetu, źródła finansowania 

wydatków majątkowych, wyszczególnienie tytułów dłużnych, ofertę zadań realizowanych 

przez Zespół Placówek Kultury w Wąsoszu przedstawiono też wydatki poszczególnych 

sołectw w ramach Funduszu Sołeckiego. Komisja zapoznała się także z prognozą finansową 

gminy na lata 2023 -2032. Na posiedzeniu pani Jadwiga Radzewicz-skarbnik gminy oraz pan 

Paweł Niedźwiedź- burmistrz gminy odpowiadali na zapytania radnych. Dyskutowano 

głównie nad wydatkami majątkowymi i źródłem ich finansowania. Komisje stałe nie 

wnioskowały o wprowadzenie innych wydatków, mając na uwadze i tak nie wystarczający 

budżet w stosunku do potrzeb gminy. Uzyskane informacje były podstawą do wydania 

pozytywnych opinii Komisji Stałych i stanowiły dodatkowy materiał do sformułowania przez 

Komisję Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego ostatecznej opinii o projekcie budżetu 

gminy na 2023 rok. Komisja Budżetu stwierdziła, że opracowany projekt budżetu na 2023 rok 

przedstawia realne możliwości finansowe gminy zarówno w dochodach, jak i wydatkach. 

Komisja Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego nie wnosi uwag do budżetu na 2023 rok 

i pozytywnie go opiniuje.” 

                                                                                                  Opinia  Komisji to zał. nr  17 

c)odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu 

Przewodniczący obrad odczytał poszczególne  uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu : 

Uchwała nr IV/100/2022 składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu z dnia 6 grudnia 2022 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez burmistrza 

Wąsosza projekcie uchwały budżetowej gminy Wąsosz na rok 2023 wraz uzasadnienie 

innymi materiałami informacyjnymi skład orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu  w osobach: Joanna Radzieja przewodnicząca , Ewa Pudło- członek, Ewa 

Zarzycka- członek wydaje opinię pozytywną. 

                                                                                                       Uchwała RIO  to zał. nr 18 

Uchwała nr IV/ 102/ 2022 składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu z dnia 6 grudnia 2022 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wąsosz przedstawionej wraz z projektem uchwały 

budżetowej na 2023 w składzie orzekającym pani przewodnicząca Joanna Radzieja, Ewa 

Pudło- członek, Ewa Zarzycka- członek wydaje opinię pozytywną. 

                                                                                                      Uchwała RIO  to zał. nr 19 

 

Uchwała nr IV/101/ 2022 składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu z dnia 6 grudnia 2022 roku w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

przedstawionego projektu uchwały budżetowej gminy Wąsosz na rok 2023. Skład Orzekający 
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Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu Joanna Radzieja- przewodnicząca, Ewa 

Pudło- członek, Ewa Zarzecka- członek wydaje opinię pozytywną. 

                                                                                                         Uchwała RIO to zał. nr 20 

d)Dyskusji nie było. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wąsosz na 

lata 2023-2032. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie Rady. Cyt” Uchwała 

Rady Miejskiej Wąsosza w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wąsosz na lata 

2023 2032. Uchwala się wieloletnią prognozę finansową gminy Wąsosz na lata 202 2032 

zgodnie z załącznikiem nr 1 do uchwały.  § 2 upoważnia się burmistrza gminy Wąsosz do 

zaciąganie zobowiązań:  1. związanych z realizacją przedsięwzięć do wysokości limitów 

określonych w załączniku nr 2 do uchwały z tytułu umowy, których realizacja w roku 

budżetowym i latach następnych jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania gminy i 

których termin płatności wykraczają poza rok budżetowy. Upoważnia się burmistrza gminy 

Wąsosz do przekazania uprawnień do zaciągania zobowiązań, o których mowa : ustęp 1 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy. Wykonanie uchwały powierza się 

burmistrzowi gminy Wąsosz. §4 z dniem 31 grudnia 2022 traci moc uchwała nr 

XXXVIII/269/2021 Rady Miejskiej Wąsosza z dnia 31 grudnia 2021 roku  w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wąsosz na lata 2022 2032. § 5  uchwała wchodzi w 

życie z dniem 1 stycznia 2023 roku.” 

                                                                                        Protokół głosowania -  zał. 21 

Głosowało 11 radnych. 

Rada Miejska Wąsosza podjęła uchwałę nr XLVIII/357/22 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej gminy Wąsosz na lata 2023-2032. -  11 głosami” za” ”(Biernacki 

Wł.,  Czaja R., Golba E.,  Królikowski K., Maślejak J.,  Ptak D., Skibniewski T., Stolicki W.,  

,Smektała A., Szyjka R., Zapór Z.),”przeciw” - 0  i  „wstrzymujących się” -0. 

                                                                   Uchwała nr XLVIII/357/22 – zał. 22 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wąsosz na 2023 rok. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie Rady. Cyt. Uchwała 

Rady Miejskiej Wąsosza w sprawie uchwalenia budżetu gminy Wąsosz na 2023 rok. Rada 

Miejska Wąsosza uchwala co następuje? § 1 ustala się dochody budżetu na rok 2023 w  

łącznej kwocie 47.612.709,50 zł. W tym dochody bieżące  34.363.714,50 zł. Dochody 

majątkowe 13.248.990, 50 zł według działów, rozdziałów i paragrafów klasyfikacji 

budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 1. Ustala się wydatki budżetu na rok 2023 w  łącznej 

kwocie 49.395.564,50 zł ; wydatki bieżące 33.689.303,50 zł. Wydatki bieżące jednostek 

budżetowych kwocie łącznej 26.450.056,50 zł Wydatki na dotacje na zadania bieżące 

1.396.000 zł. Wydatki na świadczenia na rzecz osób fizycznych 4.944.048 zł. Wydatki na 

programy finansowane z udziałem środków, o których mowa w artykule 5 ustęp 1, pkt 2 i 3 

kwota 337.536 zł, wydatki na obsługę długu publicznego 561.663 zł, wydatki majątkowe 

15.706.261 zł. Dotacje majątkowe w kwocie łącznej 60.000 zł według działów rozdział i 

paragrafów klasyfikacji budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 2. Różnica między dochodami 
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i wydatkami stanowi planowany deficyt budżetu na kwotę 1.782.855 zł, którą zostanie 

pokryta  przychodami. Ustala się przychody budżetu gminy w łącznej kwocie 3.047.855 zł, w 

tym środki pochodzące z programu ERASMUS 47.855 zł. Wolne środki, o których mowa w 

artykule 217 ustęp 2 Pkt 6 ustawy 3 miliony złotych. Paragraf 5 ustala się rozchody budżetu 

gminy łącznie w kwocie 1.265.000 zł. w tym spłata pożyczek 765.000, spłata kredytów 

100.000 zł, wykup obligacji komunalnych 400.000 zł. § 6 ustala się limit zobowiązań z tytułu 

zaciągnięcia kredytów i pożyczek na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego 

deficytu w kwocie 1 miliona złotych. § 7 w budżecie tworzy się rezerwy: ogólną w wysokości 

125.000 zł, celową w wysokości 75.000 zł  z przeznaczeniem na realizację zadań własnych z 

zakresu zarządzania kryzysowego. Ustala się dochody i wydatki związane z realizacją zadań z 

zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych odrębnymi ustawami jak poniżej. § 

9 ustala się dochody w wysokości 223.000 zł tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych oraz wydatków  w wysokości 237.000 na realizację zadań 

określonych w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i 

zwalczania narkomanii. Paragraf  10. Ustala się dochody i wydatki związane z ochroną 

środowiska w wysokości 3.500.000 zł. § 11 ustala się dochody i  wydatki związane z 

gospodarowaniem odpadami  w wysokości 1.740.000 zł. § 12 wydatki budżetu gminy 

obejmują planowane kwoty dotacji udzielonych w 2023 roku  w wysokości 1.456.000 zł 

zgodnie z załącznikiem nr 3 do uchwały. § 13 Plan wydatków realizowanych w ramach 

Funduszu Sołeckiego zawiera załącznik numer 4 do niniejszej uchwały. § 14 ustala się plany 

dochodów i wydatków rachunku dochodów jednostek budżetowych, o których mowa w 

artykule 223 ustęp 1 w wysokości: dochody 518.530 zł,  wydatki 518.530 zł według jednostek 

tworzących zgodnie z załącznikiem nr 5 do uchwały. § 15 Upoważnia się burmistrza Wąsosza 

do: 1.dokonywania zmian w planie wydatków w ramach działu polegających na przenoszeniu 

wydatków na uposażenia i wynagrodzenia ze stosunku pracy, przenoszenia wydatków 

majątkowych oraz przenoszenia wydatków pomiędzy wydatkami bieżącymi i majątkowymi 

bez zmiany zakresu rzeczy rzeczowego zadaj majątkowych oraz bez wprowadzania nowych 

zadań. 

 2.  zaciągania kredytów i pożyczek na pokrycie występującego w ciągu roku budżetowego 

przejściowego deficytu do wysokości 1 miliona zł. 

3. lokowania w trakcie realizacji budżetu czasowo wolnych środków na rachunkach 

bankowych w innych bankach niż bank prowadzący obsługę budżetu gminy.   

Wykonanie uchwały powierza się burmistrzowi Wąsosza i § 19 Uchwała wchodzi w życie z 

dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2023 roku i podlega ogłoszeniu w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu 

Miejskiego Wąsosza. 

                                                                                                     Protokół głosowania -  zał. 23 

Głosowało 11 radnych. 

Rada Miejska Wąsosza podjęła uchwałę nr XLVIII/358/22 w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Wąsosz na 2023 rok 11 głosami” za” (Biernacki Wł.,  Czaja R., Golba E.,  

Królikowski K., Maślejak J.,  Ptak D., Skibniewski T., Stolicki W.,  ,Smektała A., Szyjka R., 

Zapór Z.),”przeciw” - 0 i „wstrzymujących się” - 0 .  

                                                                                   Uchwała nr XLVIII/358/22 – zał. 24 
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Następnie zabrał głos  Pan Burmistrz -  cyt. „Szanowni Państwo, bo  za chwilę niestety muszę 

wyjść na jakiś czas chciałem serdecznie podziękować za głosowanie jednogłośnie nad 

budżetem na dobrym budżetem i myślę, że to nie jest koniec tych cyfr one cały czas się będą 

zwiększały i będziemy jeszcze wiele różnych dobrych inwestycji dla gminy mogli w 

przyszłym roku zrobić i korzystając z okazji życzę państwu szczęśliwego, Nowego Roku, 

żeby był lepszy niż ten obecny, żeby wszystko co złe pokończyło się. Żebyśmy mogli żyć 

spokojniej, żeby wszystko było tańsze, żebyśmy mogli nawet normalnie kupić węgiel, 

żebyśmy mogli normalnie pracować i żeby wojna za wschodnią granicą wreszcie się 

skończyła. Tego państwu i sobie również życzę ,wszystkiego dobrego w nowym roku.” 

Przerwa w obradach od 11.15 do  11.27 

13. Podjęcie uchwały w sprawie  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie  

określenia zasad gospodarowania nieruchomościami Gminy Wąsosz. 

 

Pan Przewodniczący obrad stwierdził , że w związku z tym, że uchwała nr XIX/ 132 /16 Rady 

Miejskiej Wąsosza z dnia 28 czerwca 2016 roku w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami gminy Wąsosz była kilkukrotnie nowelizowana konieczne jest ogłoszenie 

tekstu jednolitego przedmiotowej  uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad projektem  uchwały. 

                                                                                      Protokół z głosowania to zał. nr 25 

Głosowało 10 radnych. Jedna radna nie wylogowała się, a opuściła obrady ( Jolanta 

Maślejak ) o godz. 11.25 

Rada Miejska Wąsosza podjęła uchwałę  numer XLVIII/ 359 /22 w sprawie  ogłoszenia 

jednolitego tekstu uchwały w sprawie  określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami Gminy Wąsosz - 10 głosami” za” (Biernacki Wł.,  Czaja R., Golba E.,  

Królikowski K., Ptak D., Skibniewski T., Stolicki W.,  ,Smektała A., Szyjka R., Zapór 

Z.),”przeciw” - 0 i „wstrzymujących się” - 0 . 

                                                                                 Uchwała Nr XLVIII/359/22 to zał. nr 26 

14.Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego na uchwałę Rady Miejskiej Wąsosza Nr X/68/15 z dnia 06 

października 2015r. 

 

Pan Marcin Koziński- sekretarz gminy przedstawił projekt uchwały . Cyt”  Panie 

przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo na poprzedniej sesji szereg uchwał 

zaskarżonych przez asesora Prokuratury Rejonowej w Głogowie było przekazywanych 

również do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. To jest kolejna uchwała będąca z 

systemu gospodarki odpadami. Analogiczne jest argumentacja my się z tą argumentacją nie 

zgadzamy tam Asesor zarzuca, że zapisaliśmy, że uchwała wchodzi w życie po upływie 14 

dni, ale obowiązuje od dnia 1 stycznia kolejnego roku. Asesor zarzuca, że to jest nie tak, my 

uważamy, że to jak najbardziej może być tak już pomijając tą kwestię . Druga  kwestia jest o 

wiele istotniejsza bo w uchwale właśnie z 15 roku, potem w kolejnych uchwałach 

wskazywaliśmy Państwu wskazywaliśmy  Radzie i  Rada podjęła taką decyzję i stosowaliśmy 

obniżki dla gospodarstw domowych wielu osobowych, czyli 5 osób i więcej i dla gospodarstw 

domowych zlokalizowanych  w 4 miejscowościach gminy Wąsosz: Rudna Wielka, Rudna 
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Mała, Sułów Wielki, Wiewierz gdzie była obniżona dla tych 4 miejscowości w związku z 

bliskością Regionalnej Instalacji Przetwarzania odpadów komunalnych dla rodzin 

wieloosobowych. W związku z tym, że są rodziną wieloosobową i dalej tego stanowiska 

bronić będziemy  w 2015 roku z burmistrzem Stuczykiem byłem na kolegium Regionalnej 

Izby Obrachunkowej tłumaczyliśmy, dlaczego takie decyzje są podejmowane w gminie 

Wąsosz. Kolegium przyznało nam rację już  z burmistrzem obecnym Niedźwiedziem byliśmy 

również na kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej bo w  roku 2019 takie uchwały też 

były podejmowane też tłumaczyliśmy też Kolegium przyznało nam rację. Organem 

sprawującym nadzór w tym zakresie jest Regionalna Izba Obrachunkowa, nie asesor 

prokuratury. Swojego stanowiska bronić będziemy, bo uważam, że takie rozwiązania, które 

polegają na obniżeniu stawki opłaty za gospodarowanie i opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi  w przypadku tych miejscowości zlokalizowanych w pobliżu Regionalnej 

Instalacji Przetwarzania, a jak najbardziej sprawiedliwe, prawidłowe i właściwe w tym 

miejscu  my możemy różnicować te stawki opłat ze względu na położenie geograficzne 

miejscowości i odległość od instalacji przetwarzania odpadów komunalnych . Natomiast no w 

tym momencie już nie mamy zniżki dla rodzin wieloosobowych , bo to ustawa zlikwidowała, 

natomiast  podtrzymujemy dalej stanowisko, że obniżka opłaty za najbardziej prawdziwe ze 

względu na lokalizację miejscowości na terenie gminy Wąsosz.” 

Dyskusji nie było . 

                                                                                            Protokół z głosowania to zał. nr 27 

Głosowało 10 radnych.  

Rada Miejska Wąsosza podjęła uchwałę  numer XLVIII/ 360 /22 w sprawie  

przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego na uchwałę Rady 

Miejskiej Wąsosza Nr X/68/15 z dnia 06 października 2015r. - 10 głosami” za” (Biernacki 

Wł.,  Czaja R., Golba E.,  Królikowski K., Ptak D., Skibniewski T., Stolicki W.,  ,Smektała 

A., Szyjka R., Zapór Z.),”przeciw” - 0 i „wstrzymujących się” - 0 . 

                                                                              Uchwała Nr XLVIII/360/22 to zał. nr 28 

 

15.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  na działalność Burmistrza Wąsosza.  

Pan Przewodniczący obrad poinformował , że w pierwszej kolejności skarga została 

skierowana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, celem przeprowadzenia postępowania 

wyjaśniającego i przedstawienia stanowiska Komisji przy rozpatrywaniu skargi przez Radę. 

Wobec tego proszę przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie 

opinii. 

Następnie p. Agnieszka Smektała – Wiceprzewodnicząca Komisji odczytała treść skargi  

" Na podstawie artykułu 63 Konstytucji Rzeczypospolitej oraz artykuł 229 punktu 3 ustawy z 

dnia 14 czerwca 1960 roku kodeks postępowania administracyjnego lub na mocy interpretacji 

urzędników w ramach dyspozycji artykuł 222 kodeksu KP składam skargę na burmistrza 

Wąsosza w związku z niewykonaniem przez niego czynności nakazanych prawem 

polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa, w 

tym artykuł 67 a i c ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu i zagospodarowaniu 
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przestrzennym ustawą z dnia 4 czerwca 2010 rok o infrastrukturze  informacji przestrzennej 

Rozporządzeniem Komisji Europejskiej nr 1088/ 2010 z dnia 23 listopada 2010 roku 

zmieniającym rozporządzenie nr 966/209 w zakresie usług pobierania i usług przekształcania, 

rozporządzenie Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 26 października 2020 rok w 

sprawie zbiorów danych przestrzennych oraz metadanych w zakresie zagospodarowania 

przestrzennego. Uzasadnienie:  ustawa z dnia 16 kwietnia 2020 roku o zmianie ustawy Prawo 

geodezyjne i kartograficzne oraz niektórych innych ustaw zmieniających treść ustawy z dnia 

27 marca 2003 rok o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym wprowadziła między 

innymi z dniem 31 październik 2020 rok, a więc ponad 2 lata temu obowiązek nieodpłatnego 

udostępnienia przez gminę danych przestrzennych tworzonych dla aktów planowania 

przestrzennego uchwalanych od tego dnia za pośrednictwem usług danych przestrzennych, w 

tym usług pobierania, o której mowa w artykule 9 ust. 1 punkt 3 ustawy z dnia 4 marzec 2010 

rok o infrastrukturze informacji przestrzennej . Od dnia 31 październik 2022 roku obowiązek 

ten dotyczy wszystkich obowiązujących na terenie gminy aktywów planowania 

przestrzennego. Z informacji dotyczącymi usług danych przestrzennych można zapoznać się 

na stronach departamentu  architektury informacyjnej państwa w Kancelarii Prezesa Rady 

Ministrów gdzie  między innymi zamieszczono artykuł pod tytułem "Standardy danych i 

usług danych przestrzennych", który dostępny jest pod linkiem. Opisując wyżej wymieniony 

obowiązek w sposób najbardziej zwięzły można powiedzieć, że polega on na tym, aby każdy 

zainteresowany mógł pobrać na swój komputer kopie zbioru danych przestrzennych 

utworzonych dla aktywów, planowania przestrzennego oraz gdy jest to wykonalne, miał 

zapewniony bezpośredni dostęp do tego zbioru, czyli pobierał ten zbiór online, co w praktyce 

oznacza dostęp do najaktualniejszej wersji zbioru . Jest to o tyle ważne dla osób i instytucji 

zajmujących się analizą danych, iż zbiory i dane nieustannie podlegają aktualizowaniu i tylko 

dostęp online umożliwia analizowania zawsze aktualnych danych bez konieczności 

pobierania na swój komputer zbioru oraz weryfikowania, czy w jakim stopniu zmienił się on 

w stosunku do poprzedniej wersji. Bezpośredni dostęp do zbioru danych przestrzennych 

zapewniony zostaje poprzez pobrany z ewidencji zbiorów i usług danych przestrzennych 

adres, usługi pobierania.  Adres ten, podobnie jak adresy pozostałych wymaganych usług 

sieciowych, organ zgłasza do ewidencji zbiorów i usług danych przestrzennych 

prowadzonych przez głównego geodetę kraju. Zgłoszenia dokonuje się zgodnie ze wzorem 

stanowiącym załącznik do Rozporządzenia Ministra Inwestycji i Rozwoju z dnia 28 listopada 

2018 roku zmieniającego rozporządzenie w sprawie ewidencji zbiorów i usług danych 

przestrzennych objętych infrastrukturą informacji przestrzennej .Widniejący na ewidencji 

adres usług pobierania powinien umożliwić pobieranie kopii zbiorów lub ich części oraz gdy 

jest to wykonalne, bezpośredni dostęp do tych zbiorów. Zakres danych przestrzennych, który 

należy utworzyć, aktualizować i udostępniać za pośrednictwem usług sieciowych, określa 

rozporządzenie ministra rozwoju pracy i technologii z dnia 26 październik 2020. Rok sprawie 

zbiorów danych przestrzennych oraz metadanych w zakresie zagospodarowania 

przestrzennego. W zbiorze danych przestrzennych gromadzi się dane o następujących 

obiektach przestrzennych, akcje planowania przestrzennego Rysunku, aktu planowania 

przestrzennego dokumencie powiązane z aktem planowania przestrzennego. Natomiast 

zgodnie ze stanem faktycznym ewidencji zbiorów i usług danych przestrzennych widnieją 

obecnie 2 adresy usług pobierania dotyczące zbioru danych przestrzennych dla miejscowych 

planów miasta i gminy Wąsosz,  z których żaden nie zapewnia bezpośredniego dostępu do 

zbioru zawierającego wymagane obowiązującymi przepisami prawa 3 obiekty przestrzenne . 

W tym miejscu należy dodać, że przy analogicznym sposobie udostępniania danych 
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przestrzennych przez gminy Zator, Wojewódzki Sąd Administracyjny w Krakowie wyrokiem 

z dnia 9 listopada 2022 roku stwierdził, że burmistrz Zatora dopuścił się bezczynności 

polegającej na zapewnieniu prawidłowego dostępu do danych przestrzennych z zakresu 

zagospodarowania przestrzennego. Opisana sytuacja w praktyce oznacza wydatkowanie 

środków publicznych na zapewnienie dostępu do danych przestrzennych niespełniających 

wymagań przepisów prawa obowiązujących od ponad 2 lat. Wydaje się to całkowicie nie 

zrozumiałe. Z korespondencji, którą prowadziłam w tej sprawie z organami rodzi się pytanie, 

na co zostały wydane pieniądze publiczne i dlaczego nie wyegzekwowano od wykonawcy 

usługi zgodnie z obowiązującymi przepisami? Co więcej, odpowiedzi, których udzieliły mi 

organy, wykorzystując argumentację wykonawcy, zawierały stwierdzenia wprost niezgodne z 

przepisami. Sytuacja ta może wykazywać na brak wiedzy metodycznej wśród pracowników 

urzędu. W tej sprawie rodzą się także inne pytanie, jakie koszty zostały poniesione do tej pory 

na prowadzenie zbiorów i usług danych przestrzennych dotyczących aktów planowania 

przestrzennego oraz czy były to wydatki współfinansowane z funduszy Unii Europejskiej? W 

tym miejscu warto dodać, że narzędzia do prowadzenia i udostępniania zbiorów danych 

przestrzennych z tego tematu są dostępne na rynku już za około 2.500 zł. Należy także 

zauważyć, że opisane wyżej działania ograniczają dostęp do informacji publicznej, 

utrudniając działania potencjalnym inwestorom z zakresu co najmniej Unii Europejskiej, gdyż 

mamy do czynienia z udostępnieniem danych w sposób jednolity w ramach Unii Europejskiej. 

Sytuacja ta dodatkowo naraża gminę na ryzyko odszkodowań w związku  z naruszeniem praw 

majątkowych osób zainteresowanych dostępem do tych danych." 

W dalszej części  p. Agnieszka Smektała – Wiceprzewodnicząca Komisji przedstawiła  

„stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Dnia 12 grudnia 2022 roku wpłynęła skarga 

na działalność burmistrza Wąsosza w sprawie braku dostępu do danych przestrzennych 

dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. Zgodnie z 

obowiązującymi przepisami prawa w pierwszej kolejności, skarga została skierowana do 

Komisji do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Wąsosza celem 

przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego oraz przedstawienia stanowiska Komisji na 

sesji Rady w dniu 29 grudnia 22 roku. Dnia 28 grudnia 22 roku odbyło się posadzenie 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, na którym Komisja zapoznała się ze skargą oraz 

odpowiedzą burmistrza Wąsosza w tej sprawie. Skarżąca zarzuca nie wykonanie czynności 

nakazanych prawem polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych 

dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, a mianowicie 

obowiązek nieodpłatnego udostępnienia przez gminę danych przestrzennych dla aktów 

planowania przestrzennego za pośrednictwem usług danych przestrzennych, w tym usługi 

pobierania. Z wyjaśnień burmistrza wynika, że niezbędne prace dotyczące planowania 

przestrzennego, a mianowicie przygotowania geofitów i zawierających rysunki obecnych 

planów miejscowych oraz studiów w całości były w trakcie sporządzania przez Wrocławskie 

Biuro Urbanistyki. Dnia 28 grudnia 22 roku firma wykonała i przekazała komplet plików, a 

następnie dane te zostały przekazane firmie GEO -system, która uaktualnia dostęp do 

obowiązujących na terenie gminy aktywów planowania przestrzennego zgodnie z 

obowiązującym prawem. Wobec powyższego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

stwierdziła, że skoro praca wynikające ze skargi są w trakcie realizacji, dlatego wnioskuje do 

Rady o uznanie skargi za bezzasadną.” 

Dyskusji nie było. 
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Przystąpiono do głosowania nad przedstawionym projektem uchwały. 

                                                                                    Protokół z głosowania to zał. nr 29 

Rada Miejska Wąsosza podjęła uchwałę  Nr XLVIII/361/22 w  sprawie rozpatrzenia 

skargi  na działalność Burmistrza Wąsosza-- 10 głosami” za” (Biernacki Wł.,  Czaja R., 

Golba E.,  Królikowski K., Ptak D., Skibniewski T., Stolicki W.,  ,Smektała A., Szyjka R., 

Zapór Z.),”przeciw” - 0 i „wstrzymujących się” - 0 . 

                                                                              Uchwała Nr XLVIII/361/22 to zał. nr 30 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIX/265/18 Rady Miejskiej Wąsosza z 

 dnia 27 marca 2018r. w sprawie  szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności  

 za usługi opiekuńcze. 

 

Pan przewodniczący obrad udzielił głosu p. Marcie Olejnik – pracownikowi Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wąsoszu, która omówiła projekt uchwały Cyt.”  Panie Przewodniczący, 

Szanowni Państwo radni, zaproszeni goście uchwała dotyczy zmiany kwot odpłatności za 

jedną godzinę świadczonych usług opiekuńczych. Proponujemy podwyższenie z 12 na 18 zł, 

a podyktowane jest to rosnącymi kosztami pracy. Ostatnia zmiana odpłatności była w 2018 

roku. Należy jednak podkreślić, że nasi podopieczni nie ponoszą pełnej odpłatności 18 zł jest 

ona zależna od ich wysokości dochodów. Przeważnie osoby te kwalifikują się w przedziale 30 

do 50%, czyli po zmianie będą płaciły 5, 40 do 9 zł za jedną godzinę usługi opiekuńczej. 

Obecnie pod opieką naszego ośrodka jest 22 podopiecznych, mamy zatrudnione 4 opiekunki, 

które świadczą te usługi opiekuńcze. Usług specjalistycznych na dzień dzisiejszy nie 

świadczymy, ponieważ nie było potrzeb w tym zakresie.”  

Dyskusji nie było. 

Przystąpiono do głosowania nad projektem tejże uchwały.  

                                                                                        Protokół z głosowania to zał. nr 31 

Rada Miejska Wąsosza podjęła uchwałę Nr XLVIII/362/22  zmieniającą uchwałę Nr 

XXXIX/265/18 Rady Miejskiej Wąsosza z dnia 27 marca 2018r. w sprawie  

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze--- 10 

głosami” za” (Biernacki Wł.,  Czaja R., Golba E.,  Królikowski K., Ptak D., Skibniewski T., 

Stolicki W.,  ,Smektała A., Szyjka R., Zapór Z.),”przeciw” - 0 i „wstrzymujących się” - 0 . 

 

                                                                              Uchwała Nr XLVIII/362/22 to zał. nr 32 

17.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w Wąsoszu. 

Pan Paweł Walkowiak – kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami UM Wąsosza 

omówił projekt uchwały . Cyt. „Panie przewodniczący Wysoka Rado, Szanowni Państwo, do 

wyłącznej właściwości Rady Miejskiej jako organu stanowiącego należy  w kompetencjach w 

zakresie ustanawiania nazw dróg publicznych, dróg wewnętrznych i przedłużony do państwa 

procedowania projekt uchwały dotyczy nieruchomości zlokalizowanej w obrębie miasta 

Wąsosz, a oznaczonej numerem działki 105. To jest w głębi za ulicą Rawicką w Wąsoszu a 

dojazd do tej nieruchomości realizowanych od strony ulicy 1 Maja za blokiem. Niniejszy 

projekt znalazł się w dzisiejszym porządku obrad z uwagi na to, że jeden z właścicieli 

nieruchomości, który realizuje proces inwestycyjny na swojej posesji, do której prowadzi 

właśnie wspomniana droga na działce numer 105 zwrócił się do nas o nadanie numeru 
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porządkowego dla swojej nieruchomości i jednocześnie zawnioskował o nadanie nazwy tej 

drodze wewnętrznej, która dotychczas nie miała określonej nazwy. Z uwagi na to, że 

następuje tam urbanizacja terenu planowanej w przyszłości, podłączanie innych mediów, 

innej infrastruktury technicznej zasadne było skierowanie do państwa radnych projektu 

uchwały w tym zakresie. Jednocześnie proponujemy, aby na tą nieruchomość nadać nazwę 

ulicy Sosnowej. 

Opinię Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska przedstawił Robert Szyjka  przew. Komisji 

-   Panie przewodniczący, jak w tych uchwałach poprzednich było wychodzenie  naprzeciw 

mieszkańcom  tak i tu  Komisja pozytywnie opiniuje uchwałę. 

 

Dyskusji nie było 

Przystąpiono  do głosowania nad przedstawionym projektem uchwały.  

                                                                                 Protokół z głoso3wania to zał. nr 33 

Rada Miejska Wąsosza podjęła uchwałę  Nr XLVIII/ 363 /22 w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej w Wąsoszu - 10 głosami” za” (Biernacki Wł.,  Czaja R., Golba E.,  

Królikowski K., Ptak D., Skibniewski T., Stolicki W.,  ,Smektała A., Szyjka R., Zapór 

Z.),”przeciw” - 0 i „wstrzymujących się” - 0 . 

 

                                                                                Uchwała Nr XLVIII/363/22 to zał. nr 34 

18.Podjęcie uchwały w sprawie określenia wydatków budżetowych, których 

niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

 

Pani Jadwiga Rodzewicz- skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały . Cyt. „ Szanowni 

Państwo, jak wiemy budżet jest planem rocznym, ale ustawa o finansach publicznych w 

artykule 263 dopuszcza możliwość przesunięcia realizacji zadań zaplanowanych w budżecie 

bieżącego roku  w terminie do 30 czerwca roku następnego i my tą uchwałę państwu 

przedłożyliśmy z uwagi na to, że nasz wykonawca, który zrealizuje zadanie pod nazwą 

budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Górka Wąsowska, zwrócił się do nas z prośbą  

o aneksowanie tej umowy, wydłużenia terminu realizacji do 15 stycznia  dlatego też 

wyodrębniony rachunek bankowy, wyodrębniony plan finansowy, natomiast to zadanie 

traktowane jest z realizacji budżetu tak jakby ono było zrealizowany jest, owszem, do tego 

dodatkowe sprawozdanie, które sporządzamy z tych wydatków niewygasających, ale 

generalnie traktuje się to tak, jakby to zadanie było wykonane. Termin realizacji tych nie 

wygasów proponujemy 31 stycznia 2023 roku. Środki, które nie zostaną wykorzystane, 

wracają do budżetu i będą wprowadzone już w roku 2023. „ 

Opinia Komisji Budżetu , Inwestycji i Mienia Komunalnego - pozytywna. 

Dyskusji nie było . 

Przystąpiono do głosowania. 

                                                                          Protokół z głosowania to zał. nr 35 
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Rada Miejska Wąsosza podjęła uchwałę numer XLVIII/ 364 / 22 w sprawie określenia 

wydatków budżetowych, których niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2022. - 10 głosami” za” (Biernacki Wł.,  Czaja R., Golba E.,  

Królikowski K., Ptak D., Skibniewski T., Stolicki W.,  ,Smektała A., Szyjka R., Zapór 

Z.),”przeciw” - 0 i „wstrzymujących się” - 0 . 

                                                                           Uchwała Nr XVII/352/22 to zał. nr  36 

19.Informacje przewodniczącego Rady  

Przewodniczący Rady  zwrócił się do Komisji stałych Rady o przygotowanie planów pracy 

Komisji na 2023r. 

Następnie p. Wiesław Stolicki - Przewodniczący  Rady  z okazji nadchodzącego Nowego 

Roku w imieniu radnych złożył najszczersze życzenia pomyślności, spokoju, zdrowia, samej 

miłości. 

20.Wolne głosy i wnioski.  

Brak. 

21.Zamkniecie sesji.  

W związku z tym, że porządek obrad został wyczerpany Przewodniczący obrad  zamknął  

XLVIII Sesję Rady Miejskiej i podziękował za udział w sesji. 

 

Protokołowała K. Szejnkienig 


